
    

Schriftelijke vragen naar aanleiding van de informatiebijeenkomst van de 
Belangenvereniging Omwonenden Welschap (BOW), Geen Vluchten na Elven 
en het Platform de 10 geboden voor Eindhoven Airport op zaterdag 13 februari 
in Knegsel. 
 
Den Bosch, 16 februari 2016. 
 
 
Geacht College van Gedeputeerde Staten, 
 
 
Naar aanleiding van het bijwonen van een informatiebijeenkomst in 
Knegsel op zaterdag 13 februari over de ontwikkelingen bij Eindhoven 
Airport, na het afronden van de Alderstafel, hebben wij de volgende 
vragen. 

1. Kunt u de rapportage van de heer Tom Smit beschikbaar stellen, die  
in opdracht van de Provincie Noord-Brabant, gesprekken heeft 
gevoerd met allerlei belangenorganisaties, waaronder met de BOW, 
de BMF en betrokken bestuurders van randgemeenten als vervolg 
op de Alderstafel? 

2. Wat zijn de belangrijkste conclusies van deze rapportage? 
3. Medio juli 2015 heeft de heer Hans Alders zijn eindadvies op tafel 

gelegd na voltooiing van de evaluatie van de afspraken uit 2010 en 
een zogenaamde “uitvoeringstafel” voorgesteld onder regie van de 
Provincie. Daarin “zal, in aanvulling op het Aldersadvies, in overleg 
met partijen de mogelijkheden worden verkend om een 
onafhankelijk onderzoek uit te voeren naar flankerende voorstellen 
die de overlast in de regio verder kunnen terugdringen. Dit 
onderzoek zal zich niet alleen op de periode tot 2020 richten, maar 
ook op de periode daarna. Hierbij zal in aanvulling op de bekende 
hinder beperkende maatregelen zoals geluidsisolatie, het 
leefbaarheidsfonds en het verleggen van vliegroutes, ook naar 
minder voor de hand liggende opties worden gekeken.” Op welke 
termijn wordt de ‘uitvoeringstafel’ georganiseerd en hoe ziet het 
besluitvormingsproces eruit in verband met de kaderstellende rol en 
controlerende rol van Provinciale Staten? Kunt u ons ook inzicht 
verschaffen in de stand van zaken van het onafhankelijke onderzoek 
naar hinder beperkende maatregelen? 

 
 

Met vriendelijke groet, 
 
Sjo Smeets namens de fractie van GroenLinks en Jan Heijman namens 
de fractie van Lokaal Brabant 
 

 


